
 

 

  Kielce, 5 czerwca 2019 r. 

OK-I.0003.17.2019          

 

 

Szanowny Pan  

Grzegorz Banaś  

Radny 

Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

 

 

Odpowiadając na interpelację Pana Radnego złożoną w dniu 27 maja 2019 r., dotyczącą 

Świętokrzyskiego Centrum Onkologii w Kielcach informuję, iż z inicjatywy Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego doszło do spotkania Dyrekcji Świętokrzyskiego Centrum 

Onkologii w Kielcach z przedstawicielami PGE Energia Ciepła S.A., na którym omówiono 

możliwości przekazania produkcji ciepła spółce tym się zajmującej. W chwili obecnej jest 

szczegółowo analizowana sprawa dotycząca kotłowni znajdującej się w strukturach 

Świętokrzyskiego Centrum Onkologii w Kielcach.   

Po podjęciu ostatecznej decyzji w przedmiotowej sprawie zostanie Pan Radny 

poinformowany w trybie niezwłocznym.  

 


